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Hanna Runling, utvecklingssekreterare 
 
 
 
……………………………………… 
Christina Larsson 
sekreterare 
 
Protokollet justeras den 13 mars 2007    
 
 
 
..........................................  ........................................ 
 Mats Danielson (SPF) ·  Margareta Moureau Feldmann (SPF)                                     
  
§ 1. Mötets öppnande 

Ordföranden Mats Danielson öppnade mötet och hälsade alla  
välkomna. 
Synpunkter på föregående protokoll:  
Kerstin Rosenqvist Hedler påpekade att hon inte ska ha något bindestreck  
mellan efternamnen.  
§ 8, Rapporter 
Gun Tegvald rapporterade från Väderkvarnen vilket inte nämndes i protokollet. 
Maj Söör vill ha rättelse i formuleringen: ”Maj har problem med att komma i 
kontakt med enhetschefen”. Det är inte Maj som har problem med kontakterna 
på Väduren. Det är personalen som försummat att kalla kontaktpersonerna,  
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samarbete hänger således på alla inblandade parter.      

Rådet uppmärksammades på att datum för träffarna med nämndens presidium,  
9 maj kl. 14.30 -16.00 och 11 oktober 15.30 – 17.00, skickats ut i samband med 
kallelsen till mötet.     
   

§ 2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. Aktuella nämndärenden: nr.4, nr. 5, nr. 10, nr. 12 
och det bordlagda ärendet ”Kvalitetsgarantier 2007”.     
Två övriga frågor anmäldes.  
 

§ 3. 
 
 
 

Justering 
Mats Danielson och Margareta Moureau Feldmann justerar dagens protokoll. 
Protokollet justeras tisdagen den 13 mars 2007. Föregående protokoll från den 
12 februari justerades samma dag och läggs till handlingarna.  
 

§ 4 Aktuella nämndärenden  
Lokala pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden som kommer upp på 
stadsdelsnämndens sammanträde den 15 mars 2007 och som speciellt berör de 
äldre i stadsdelen. Mona Lindgren redogjorde och svarade på rådets frågor.  
 
• Nr.4, Återremitterat ärende - Inför nolltaxa vid förhyrning av lokaler – 

svar på medborgarförslag  
Rådet accepterar skrivningen lokalt på stadsdelen men kommer att via KPR 
verka för att staden skall ha gemensamma bestämmelser om taxa vid uthyrning 
av lokaler. Rådet vill verka för att pensionärsföreningar skall ha nolltaxa på 
alla stadens lokaler.      
 
• Nr.5, Revidering av stadsdelsförvaltningens katastrofplaner  
Rådet har tagit del av ärendet.    
 
• Nr. 10, Ekonomisk månadsuppföljning för februari 2007  
Rådet har inte nåtts av ärendet.   
 
• Nr. 12, Ansökan från Rådmanshemmet om delvis förändrad inriktning på 

verksamheten – svar på remiss från länsstyrelsen  
Rådet har inget att erinra.   
 
• Bordlagt ärende: Kvalitetsgarantier 2007   
Rådet har tagit del av garantierna och är imponerade av de höga intentionerna. 
Rådet vill i sammanhanget föra fram vikten av uppföljning, utvärdering och 
klagomålshantering. Mona svarade på rådets frågor.    
 

§ 5 Inkomna skrivelser.  
E-post för kännedom från Ulla Thedéen ang Citybanan skickades ut till rådet 
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med kallelsen. Rådet har tidigare inviterats till information och önskar för 
närvarande ingen information.     
 

§ 6  Rapporter  
• Mats Danielson rapporterade från KPR. Mats lyfte fram USK-rapporten 

om hemtjänsten där Norrmalm överlag fick bra betyg. Väderkvarnens 
hemtjänst (servicehusdelen) fick dock en hel del kritik. Mona har varit 
ute och träffat ledningen på Väderkvarnen med anledning av detta. De 
har startat en arbetsgrupp med personal som kommer att analysera 
resultatet och använda det i förbättringsarbetet. Det kommer också att 
tillsättas gruppchefer.   

• Olle Dahlberg och Maj Söör rapporterade från Väduren.   
• Marianne Lindelöf rapporterade från Vasen.  
• Bertil Rodin rapporterade från Riddargården.   

 
§7   
 
 
 
 
 
 
§ 8 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Ärendebank 
Det föreslogs att kvarterspolisen skulle bjudas in till rådet. Det kan göras i 
samband med att punkten ” Brottsförebyggande arbete” avhandlas. Till 
ärendebanken läggs planeringen av presidiemötet den 9 maj, planeringsdag och 
presidiemöte den 11 oktober samt redovisning av avvikelser enligt SOL och 
HSL.   
 
Övriga frågor 
Två övriga frågor hade anmälts:  

• Rådet diskuterade rollen som kontaktperson. Utgångspunkten är den 
skrivning som ordförande och vice ordförande gjort 2005-03-15 och 
som delats ut till rådet. En revidering av fördelningen av enheter 
gjordes: 

• Väduren: Maj Söör och Olle Dahlberg 
•  Vasen: Marianne Lindelöf 
• Väderkvarnen: Gun Tegvald och Margareta Moureau Feldmann 
• Sabbatsbergsbyn: Bernt Holgersson och Marianne Lindelöf 
• Riddargården och Ljuspunkten: Bertil Rodin 
• Vasaträffen/Mimer: Maj Söör 
• Johannes hemtjänst: Margareta Moureau Feldmann och Bernt 

Holgersson 
• Birkastans hemtjänst: Marianne Lindelöf och  Kerstin Rosenqvist 

Hedler 
• Drottninggatans hemtjänst: Olle Dahlberg och ev. Gun Tegvald   
• Beställarenheten - äldreomsorg: Birte Holmin och Mats Danielson 
• Hälso- och sjukvårdsenheten: Mats Danielson 

 
• Kerstin Rosenqvist Hedler undrade om rådet kommer att behandla 

äldreombudsmannens rapport. Rådet kommer att gå igenom den när den 
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§ 9 
 
 
 
 
§ 10  
 
 
 
 

kommit rådet tillhanda.  
 
 

• Mona Lindgren påminde om att minst 2 representanter är inbjudna till 
planeringsdag med nämnden den 4 maj på förmiddagen.   

   

Nästa möte 
Nästa möte måndagen den 16 april kl. 10:00. Värd är Margareta Moureau 
Feldmann. Bertil Rodin och Bernt Holgersson justerar protokollet tisdagen den 
17 april kl. 15.00. 
 
Mötet avslutas 
Ordförande Mats Danielson tackade ledamöterna och avslutade mötet för 
dagen. 

   
 
 


